
1. et college geeft aan dat er stevige maatregelen nodig zijn. Zo moet de 
ambtelijke organisatie veel beter worden uitgerust, zodat de 
administratie en interne controle beter en sneller wordt. Wat is hier 
volgens u voor nodig? 

2. Op welke manier gaat het college de controle (terug)krijgen over de 
organisatie daar waar het specifiek gaat over het krijgen van relevante 
en sturingsinformatie? 

3. Wat was de rol van ieder collegelid afzonderlijk in de stuurgroep 
Sociaal Domein? 

4. Waarom is het college niet eerder met de zorgaanbieders en externe 
verwijzers om de tafel gaan zitten om een goed beeld en inzicht te 
krijgen van de trajecten die er lopen?  

5. In uw informatiebrief 071 geeft u aan dat de actiepunten waarop u door 
de accountant in december in de managementletter bent gewezen 
onmiddellijk en voortvarend door u zijn opgepakt. Welke zijn dit 
aangezien er nogal wat adviezen en actiepunten in de 
managementletter staan? Aan wie wordt er gerapporteerd en wie 
controleert dit? 

6. Hoe kunt u zo zeker zijn van het feit dat de zorg rechtmatig is verleend 
terwijl u geen controles hebt uitgevoerd? U heeft immers geen zicht op 
prestatielevering? 

7. Hoe gaat u voorsorteren op de onzekerheid omtrent de inkomsten van 
de  eigen bijdragen nu er sprake is over twijfel van de juistheid en 
volledigheid van de bijdragen o.a. door achterstanden bij het CAK? 

8. Het is niet de eerste keer dat relevante stukken of informatie het 
college niet tijdig bereiken. Welke acties heeft u uitgezet sinds hiervan 
sprake is in de organisatie? Welke lessen heeft u geleerd uit het 
verleden? 

9. Hoe hebt u kunnen refereren aan een zachte landing terwijl u nimmer 
gecontroleerd hebt of u in de pas liep? Hoe hebt u kunnen aannemen 
dat u binnen budget bleef -met de reserve als achtervang - terwijl de 
Finrap 2016 al zoveel onzekerheden in het sociaal domein liet 
doorschemeren?  

10. In het stuk staat dat het probleem erin lag dat facturen later kwamen. 
Welk verschil zou het hebben gemaakt indien de facturen wel op tijd 
kwamen en we inzicht hadden gehad in de financiën van het sociaal 
domein? Welke maatregelen had u dan aan de raad voorgelegd?  

11. Wat gaat er nu veranderen in het inkoopproces?  

12. U geeft aan dat er aan een betrouwbaar systeem wordt gewerkt voor 
het dashboard? Hoeveel gaat dit kosten, welke inspanningen moeten 
hiervoor geplaagd worden? Waarom is dit niet eerder gedaan? Wat is er 
gebeurd met hetgeen aangedragen en verwerkt in een dashboard door 
de werkgroep monitoring 3D?  



13. Wat gaan we leren van de andere gemeentes die met hetzelfde 
probleem kampen en juist niet? Met welke best practises van andere 
gemeenten gaat u aan de slag? 

14. U geeft aan op korte termijn met maatregelen te komen. Bent u zich er 
van bewust dat het vertrouwen opwekt als u deze week een 
maatregelenpakket aan de raad voorlegt? 




